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J E G Y Z Ő Z Ö N Y V

Készült a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületnek 2012. május hó 16. napján 16.00 
órai kezdettel tartott rendkívüli testületi üléséről.

Az ülés helye:  Művelődési Ház
5309 Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Jelen vannak: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Czinege Béla alpolgármester
Buczkó Zoltánné képviselő
Czinegéné Bődi Szilvia képviselő
Hosszu András képviselő
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Ifj. Nagy György képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Gál József ügyvezető igazgató, Berek-Víz Kft.

Dr. Hajdu Lajos polgármester köszönti a megjelenteket. A képviselő-testület határozatképes számban 
megjelent,  a  7  főből  1  képviselő  hiányzik,  Dr.  Kenyeres  Imre.  Bízik  benne,  hogy  hamarosan 
megérkezik.
Az ülést megnyitja.
Jegyzőkönyv  hitelesítőnek javasolja megválasztani  Buczkó Zoltánné képviselőt és Czinegéné Bődi 
Szilvia képviselőt. 

Czinegéné Bődi Szilvia képviselő jelezte, hogy ő nem biztos, hogy végig jelen tud lenni az ülésen.

Dr. Hajdu Lajos polgármester a másik jegyzőkönyv hitelesítőnek Hosszu András képviselőt javasolja  
megválasztani.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  6  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül  
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

66/2012.(V.16.) Önkorm. határozat
a jegyzőkönyv-hitelesítők megválasztásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról  szóló 25/2010.(XII.01.)  Önkorm.  rendelet  14.  §  (2)  bekezdése  alapján a 
jegyzőkönyv  hitelesítésére  Buczkó  Zoltánné  és  Hosszu  András  képviselőt  választotta 
meg.

Erről értesülnek:
1) Buczkó Zoltánné képviselő
2) Hosszu András képviselő 
3) Dr. Hajdu Lajos polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Képviselő-testület tagjai

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a napirendi javaslat a meghívóban kiküldésre került. 
Javasolja  a  napirendet  az  aktualitásokkal  kiegészíteni,  illetve  a  Termálvíz  energetikai  hasznosítási 
szerződés kerüljön 1. napirendi pontként megtárgyalásra, mivel az érintett jelen van. Jelen van továbbá 
a gázmotor közvetlen szomszédja Szalkai úr is, akit megkért, hogy mondja majd el az észrevételeit. 
Utoljára  tenné  az  egészségügyi  szolgáltatási  szerződés  tárgyalását,  mivel  az  van  a  legkevésbé 
előkészítve, így annak a tárgyalása elhúzódhat.
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Megérkezett az ülésre Dr. Kenyeres Imre képviselő.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek napirendet módosító javaslata?
További  módosító  javaslat  nem  hangzott  el,  ezért  szavazásra  bocsátja  a  módosított  napirend 
elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a módosított napirendet  7 igen, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

67/2012.(V.16.) Önkorm. határozat
a napirend elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról szóló 25/2010.(XII.01.) Önkorm. rendelet 14. § (5) bekezdése alapján az 
alábbi napirend megtárgyalását fogadta el:

1. Termálvíz Energetikai Hasznosítási Szerződés megtárgyalása.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

2. Tájékoztatás útpályázatról.
Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester

3. Csatlakozás parlagfű-mentesítési programhoz.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

4. Előterjesztés Tőkés Sándor díj adományozásáról.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

5. Aktualitások. 
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

6. Egészségügyi feladat ellátási szerződés megtárgyalása.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester 

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai

Napirendi pontok tárgyalása

1. Napirendi pont: Termálvíz Energetikai Hasznosítási Szerződés megtárgyalásra.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a szerződés módosítását kérte a szolgáltató. A szerződés 
a  képviselők  részére  kiküldésre  került.  Átadja  a  szót  Szalkai  Sándornak,  hogy  tegye  meg  az  
észrevételeit.

Szalkai Sándor elmondja, hogy az előző évhez képest a zaj ebben az évben jelentősen megnövekedett.  
Tavaly  egyszer  volt  észrevétele,  míg  idén  április  óta  2-3-szor  is.  Tavaly  nagyon  örült,  hogy 
megbízható zajvédelmi fal lett kialakítva. A gázmotor műszaki állapot azóta megromlott.

Hevér András, a cég képviselője reagál az észrevételre. A nagyobbik gázmotornál voltak problémák,  
ami  okozhatta  a  hanghatást.  Azóta  ez  a  hang  megszűnt,  de  továbbra  is  voltak  szelephibák,  amit  
igyekeztek megjavítani. Meg van határozva, hogy mennyi a megengedett decibel, amit be kell tartani.  
Ha ezt túllépik, akkor további zajkezelőt kell beépíteni. Bele is van írva a szerződésbe, hogy ezeket a  
hibákat el kell hárítani. Igyekeznek a problémát orvosolni. Meg kell nézetni szakemberrel a védőfal  
kiépítésének lehetőségét, mert magasabbról jön a hang, így a fal felett elmehet a zaj.
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Szalkai Sándor elmondja, hogy este 10 óra után kritikus a zaj. Korábban éjszaka nem működtek a  
gépek, most igen. Nagyon bízik a zajvédő falban, ami akár közös megoldásban is megvalósítható.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megköszöni az észrevételt. Az önkormányzatnak is érdeke a probléma 
megoldása, hiszen a Kemping lakóit ugyanúgy zavarhatja a zaj, mint Önt.

Szalkai Sándor köszöni a meghallgatást, távozott az ülésről.

Czinege Béla alpolgármester kéri, hogy nézzék meg, hogy mennyibe kerül a védőfal, milyen feltételi 
vannak. 

Gál József ügyvezető igazgató elmondja, hogy nem történt a technológiában semmilyen változás. A 
hibát kijavították, nem kellene problémának lenni. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy először meg kell nézetni valóban szakemberrel, hogy 
megoldást jelent-e a zajvédő fal.
Mindenki megkapta a szerződést. Változott az áram díja, emiatt szükséges a szerződés módosítása. Az 
előterjesztést a Döntés előkészítő bizottság ülésén már tárgyalták. Megkérdezi, hogy a képviselőknek 
van-e kérdése.

Hevér András elmondja, hogy a 6.3. pont tartalmazza a zajvédelmet. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy más helyről is megerősítették, hogy 13 Ft alatt van a  
paksi energia is, így nem lehet gazdaságosan működtetni a gázmotort.

Hevér András mutat egy cikket, amelyben az áll, hogy januártól visszaáll a zöldenergia támogatása, 
amit július 1-jére ígértek.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy egy záradékkal el lehet látni a szerződést, hogy egy év 
múlva újratárgyalják. 

Czinege  Béla  alpolgármester elmondja,  hogy  tárgyalták  azt  is,  hogy  a  víz  gázkibocsátásának 
tartalmáért ők felelnek.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ez benne van, és egy év múlva lehet pontosítani, hogy 
fokozottan  köteles  figyelni  arra,  hogy  a  termálvíz  fürdési  és  gyógyászati  célú  hasznosítását  a 
beruházás ne befolyásolja hátrányosan. A gázmennyiséget az előírásnak megfelelően kell kivenni. Ez 
a 6.3. a) pontba belefér. Ugyanakkor a víz további kitermelését se veszélyeztesse. A c) pontban van a 
zajvédelem. A gázmotoros kísérőművet biztonságosan és a környezetet kímélően kell üzemeltetni. A 
beruházó  különös  figyelmet  fordít  a  zajterhelés  szabályozás  feltételeinek  folyamatos  betartására.  
Amennyiben a zajterhelés bármilyen műszaki okból növekszik, haladéktalanul intézkedik a zajterhelés 
megfelelő szintjének eléréséről. Amennyiben indokolt további zajvédelmi fejlesztéseket valósít meg.  
Úgy gondolja, hogy ez a rész a zajt kiemelten kezeli.

Gál József ügyvezető igazgató elmondja, hogy szerinte kicsit részletesebben kellett volna tárgyalni a 
víz gáztartalmát  és a zajvédelmi  határokat.  De ha esetleg mégis lesznek problémák, akkor egy év  
múlva újra lehet szabályozni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a zaj a szerződésben benne van, és azt be kell tartani.  
Azt meg kénytelenek beletenni, hogy amíg nem történik valami a gázárakkal, addig nem működtethető  
gazdaságosan. 

Gál József ügyvezető igazgató elmondja, hogy 2013-tól a metánkibocsátást is büntetni akarják. 
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Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy azt tudni kell, hogy a fürdő egy kicsit többet vállalt. Úgy 
volt, hogy a II. kút nem lesz korábban beüzemelve.

Gál József ügyvezető igazgató elmondja, hogy nem arról a kútról van szó, hanem a IV. kútról.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester elmondja,  hogy nem is  értették,  hogy miért  arra  a  helyre  került  a 
leválasztó.

Hevér András elmondja, hogy a termálfürdő teljes fűtését és áramellátását rá lehetne kapcsolni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Határozati  javaslat:  A szerződést  a  képviselő-testület  elfogadja,  azzal  a  kiegészítéssel,  hogy 1  év 
múlva a szerződés felülvizsgálatra kerül, és szükség esetén, közös megegyezéssel módosítják.
Ki az, aki így a szerződést el tudja fogadni?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  szerződést  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

68/2012.(V.16.) Önkorm. határozat
Termálvíz Energetikai Hasznosítási Szerződésről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Berekfürdő Energia Termelő 
és Szolgáltató Kft-vel (1117 Budapest, Budafoki út 56.) kötendő Termálvíz Energetikai 
Hasznosítási  Szerződést  elfogadja azzal  a  kiegészítéssel,  hogy 1 év múlva a szerződés 
felülvizsgálatra kerül, és szükség esetén, közös megegyezéssel a szerződést módosítják.

A képviselő-testület megbízza Dr. Hajdu Lajos polgármestert a szerződés aláírásával.

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Határidő: 2012. május 18.

Erről értesülnek:
1) Berekfürdő Energia Termelő és Szolgáltató Kft.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Hevér András távozott az ülésről.

2. Napirendi pont:   Tájékoztatás útpályázatról.  

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  az  útpályázat  elutasításra  került.  10  napig  lehet 
fellebbezni.  A  pályázat  azzal  került  elutasításra,  hogy  a  Rendezési  Tervben,  Helyi  Építési  
Szabályzatban   nem  szerepel  gyűjtőútként  a  Tulipán  utca.  Jelenleg  vizsgálják,  hogy  érdemes-e  
fellebbezni.
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3. Napirendi pont: Csatlakozás parlagfű-mentesítési programhoz.  

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  a  Jász-Nagykun-Szolnok  Megyei  Önkormányzat  
pályázatot írt ki Parlagfű-mentesítéshez kapcsolódó rendezvények szervezésére és eszközvásárlásra. A 
támogatás mértéke az eszköz beszerzésének 75 %-a. Egy benzinmotoros fűnyíró vásárlására lehetne  
pályázni, mely 98 ezer Ft.
Ki az, aki egyetért a pályázattal?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  pályázatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

69/2012.(V.16.) Önkorm. határozat
önrész vállalásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  támogatja  a  Szolnok  Megyei 
Önkormányzat által Parlagfű-mentesítési Alap terhére kiírt pályázaton való részvételt.
A Képviselő–testület vállalja, hogy a pályázatban szereplő 98.860-Ft pályázati összeghez 
tartozó  24.715,-  Ft  önerőt  biztosítja.  Az  önkormányzat  vállalja,  hogy  az 
eszközvásárláshoz a teljes összeget megelőlegezi.

A  Képviselő-testület  megbízza  a  Polgármesteri  Hivatalt  a  pályázat  elkészítésével,  és 
benyújtásával.

Határidő: 2012. május 21.
Felelős: Kustár Péter

Erről értesülnek:
1) Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat 5000 Szolnok, Kossuth tér 1.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Kustár Péter ügyintéző
5) Polgármesteri Hivatal

4. Napirendi pont: Előterjesztés Tőkés Sándor díj adományozásáról.  

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester elmondja,  hogy a  festőtáborban résztvevők közül  általában 1-2 főt 
„Tőkés Sándor díjban” szoktak részesíteni. Ebben az évben egy indiai festőművészt részesítették a  
díjban, mely a kiállítás megnyitóján átadásra is került. Kéri a képviselő-testület utólagos jóváhagyását. 
Ki az, aki egyetért a javaslattal?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7 igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

70/2012.(V.16.) Önkorm. határozat
„Tőkés Sándor” díj adományozásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a „Tőkés Sándor díj”-ról szóló 
7/1999.(V.17.) Önkorm. rendelet alapján 

Dr. Puspha Dravid indiai festőművész,

a XVIII. Nagykun Nemzetközi Festőtábor egy résztvevője részére adományozott „Tőkés 
Sándor díj”-at utólagosan jóváhagyja.
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Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

5. Napirendi pont: Aktualitások.   

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy ismét lehetőség nyílt a nyári gyerekétkeztetésre. A  
pályázat  benyújtásra  került.  Tavaly  kiestünk  a  támogatottak  listájából.  Most  sem  vagyunk  a 
leghátrányosabb  települések  között,  akik  korlátlanul  pályázhattak.  17  kiskorúra  pályáztunk,  54 
munkanapra, 440 Ft egy ebéd. Annyi a kitétel, hogy igazolni kell, hogy a felhasznált alapanyag 30 %-
ának kistermelőktől kell származniuk. Ezt a szerződésben is rögzíteni kell. Úgy kérnek árajánlatot a  
vállalkozóktól, hogy ezt a feltételt teljesíteniük kell. 403.920 Ft-ra nyújtottuk be a pályázatot. Ha 440 
Ft-nál több az árajánlat, akkor a felette lévő összeget a szülőknek kell vállalniuk. A pályázat másik 
feltétele a szabadidős foglalkozás biztosítása, amit megold a gyermekjóléti szolgálat. 

Buczkó Zoltánné képviselő megkérdezi, hogy csak 17 gyermek étkezhet?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Igen.

Buczkó  Zoltánné  képviselő elmondja,  hogy  71  gyermek  lenne  jogosult,  de  csak  25  %-ra  lehet 
pályázni. Úgy értelmezte, hogy mind a 71 gyermeket étkeztetni kell.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy  egy  elektronikus  felületen  kellett  benyújtani  a  
pályázatot, melyben közölni kellett, hogy 71 gyermekvédelmi támogatásra jogosult gyermek van, és 
ebből  17  gyermek  étkezéséhez  kérik  a  támogatást.  Május  31-ig  fognak  dönteni.  Ez  egy  uniós 
támogatás. Egy hiánypótlás érkezett, ami azóta el is készült, a szabadidős program hiányzott.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy ki az, aki egyetért  azzal, hogy a közétkeztetésben 
résztvevő szolgáltatóktól kérjenek árajánlatot? Vagy keressenek meg minden éttermet? A legnagyobb 
kitétel az, hogy az alapanyag 30 %-át a térségi kistermelőktől szerezzék be az alapanyagot.

Buczkó Zoltánné képviselő javaslata: Kérdezzék meg a jelenlegi gyermek étkezetőt, hogy elvállalja-e? 
Ha nem, akkor kérdezzék meg az összes többi éttermet.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester megkérdezi,  hogy  ki  az,  aki  egyetért  Buczkó  Zoltánné  képviselő 
javaslatával?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7 igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

71/2012.(V.16.) Önkorm. határozat
ajánlatkérés nyári gyermekétkeztetéshez.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megbízza  Potornainé  Szűcs 
Katalin  jegyzőt,  hogy  keresse  meg  a  gyermek étkezetést  biztosító  Megbékélés  Házát,  
hogy tudja-e  vállalni  a  szociális  nyári  gyermekétkezetés  biztosítását  54  munkanapra, 
2012.  június  18.  napjától  2012.  augusztus  31.  napjáig,  17  gyermek  részére,  melynek 
feltétele 

- az, hogy az ételt a támogatás legalább 30 %-ának megfelelő értékben  a kistermelői 
élelmiszer-termelés,  -  előállítás  és –értékesítés feltételeiről  szóló 52/2012.(IV.30.)  FVM 
rendelet 2. § 1. pontja szerinti kistermelő vagy az FVM rendelet 1. § (1) bekezdés a) 
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pontjában  meghatározott  földrajzi  térségen  belül  mezőgazdasági  vállalkozó  által 
megtermelt vagy előállított alapanyagokból biztosítja, amit az elszámolásnál számlával 
vagy kistermelővel, vállalkozóval kötött szerződéssel igazolni tudja.

Amennyiben a Megbékélés Háza nem tudja vállalni a szociális nyári gyermekétkeztetést, 
akkor a jegyző asszony keresse meg a többi éttermet.

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: 2012. május 29.

Erről értesülnek:
1) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Polgármesteri Hivatal

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  a  Közép-Tisza-vidéki  Környezetvédelmi, 
Természetvédelmi és Vízügyi Felügyelőség a „Méhecske” rekultivációjára a D változatot fogadta el,  
pihenő park kialakítását, 2014. június 30-i teljesítéssel. 

6. Napirendi pont: Egészségügyi feladat ellátási szerződés megtárgyalása.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a szerződés kiküldésre került. A szerződés megkötésére 
azért van szükség, mert a kórházat átvette az állam. A fogászati ellátás alapfeladat. A fogászati ellátás  
a Szociális Otthonhoz került, így szerződést kell kötni Karcag Város Önkormányzatával. Hétfőn és 
szerdán van fogászat. Ha nem tartunk rá igényt, akkor Karcagra kell bejárni a lakosoknak. 

Buczkó Zoltánné képviselő megkérdezi, hogy hová kellene járni?

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Oda, ahol a fogászati alapellátást a város biztosítja. 

Buczkó Zoltánné képviselő elmondja, hogy jelenleg körzetesítés van.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester:  Igen.  Berekfürdő  ahhoz  a  körzethez  tartozik,  ahová  a  SZIM,  így 
feltehető, hogy oda kellene járni.

Czinege Béla alpolgármester megkérdezi, hogy van értelme egy elavult rendelőt fenntartani?

Buczkó Zoltánné képviselő válasza: Igen. A gyerekeknek is évenkénti kötelező szűrővizsgálat van. 

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  azt  javasolja,  hogy  december  31-e  után  ne  vállaljanak  semmiféle  
kötelezettséget. Nem lehet tudni, hogy 2013-tól mi lesz a közigazgatás és az oktatás sorsa. Szerződést  
csak december 31-ig kötne, és azt tudná felvállalni, hogy a rendelőt rendbe tegyék, mert az ÁNTSZ  
nem fogja engedélyezni  a szolgáltatást,  mivel  új engedélyek kellenek. Utána fog járni a minimum 
feltételeknek. Vagy zárják be. Ebben az esetben elviszik a műszereket, de ha mégis úgy gondolják,  
hogy legyen fogászat, akkor minden felszerelést be kell szerezni. Az OEP támogatás elég bonyolult,  
mert vizsgálják a lakosságszámot és a kezeléseket, ehhez viszont nincsenek meg az adataink. Nem 
ismerjük a minimum feltételeket. Vállalják be december 31-ig az infrastrukturális felújítást, a szakmai  
költségeket  viszont  nem.  Elvállalnák  2012.  augusztus  31-ig  a  rendelő  felújítását.  Biztosítanák  a 
rendelő üzemeltetési költségeit, valamint a rendelő és az eszközök biztosítását. Eddig alkalmanként  
3000 Ft-ért vállalták a fogászati rendelés költségeit, ami legyen 4.000 Ft, és ebben benne van a védőnő 
költsége is. Egyedül a tárgyi eszközöket nem vállalnák fel. 
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Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a legkényesebb témáról nem beszéltek, a fogorvos  
személyéről. Az alapvető probléma nem fog megoldódni, hiába hosszabbítják a szerződést. Rengeteget 
áldoznak a fogászatra, holott a szűrővizsgálaton kívül nem megy hozzá senki. Ha a tárgyi eszközt nem 
biztosítjuk, megkapja a működési engedélyt? 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a Háziorvosi Intézmény kap ezért pénzt az OEP-től. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző kéri, hogy a tárgyalásoknál említsék meg, hogy szeretnének másik  
körzethez tartozni. 

Buczkó  Zoltánné  képviselő  megkérdezi,  hogy  nem  lehetne  megpályáztatni  a  fogorvosi  állást 
részmunkaidőben?

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ebben az esetben minden eszközt az önkormányzatnak  
kell biztosítania. December 31-ig időt nyernének. Addig meg lehetne venni a szakmai eszközöket. 

Buczkó Zoltánné képviselő elmondja, hogy lehetne hivatkozni arra, hogy új körzetet kérjenek, hogy 
messze van a SZIM a berekieknek.

Dr. Hajdu Lajos polgármester arra való hivatkozással, hogy az önkormányzat sorsa bizonytalan, csak 
december  31-ig  kötnének  szerződést  azzal,  hogy  a  2.  pontot  nem  vállalják.  A  vagyonbiztosítást 
vállalják. Havonta történő támogatást alkalmankéntira módosítanák. Novemberben, ismerve a 2013-
ban életbe lévő változásokat, újratárgyalják a szerződést. Ebből adódóan a 10-11. pont nem kerül bele.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

72/2012.(V.16.) Önkorm. határozat
Egészségügyi feladat ellátás szerződésről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Karcag  Város 
Önkormányzatával (5300 Karcag, Kossuth tér 1.) kötendő Egészségügyi feladat ellátási 
szerződést az alábbi módosításokkal elfogadja:

- A szerződés 6. pont 2. pontját Berekfürdő Községi Önkormányzat 
Képviselő-testülete nem vállalja.

- Az önkormányzat a vagyon biztosítását vállalja.
- A támogatás összege alkalmanként kerül kiszámlázásra.
- A  szerződés  határozott  időre,  2012.  december  31-ig  kerüljön 

megkötésre.
- A  szerződés  novemberben,  ismerve  a  2013-ra  vonatkozó 

jogszabályváltozásokat, újratárgyalásra kerül.
- A szerződés 10-11. pontja törlésre kerül.

A  képviselő-testület  megbízza  Dr.  Hajdu  Lajos  polgármestert,  hogy  ezekkel  a 
módosításokkal gondoskodjék a szerződés megkötéséről.

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Határidő: 2012. június 30.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal
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Dr. Hajdu Lajos polgármester megköszöni mindenkinek az ülésen való részvételét, az ülést berekeszti.

k. m. f.

/: Dr. Hajdu Lajos :/ /: Potornainé Szűcs Katalin :/
      polgármester jegyző

Jegyzőkönyv-hitelesítők:

/: Buczkó Zoltánné :/ /: Hosszu András :/
      képviselő        képviselő
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